



The EIA Ordinance Register Office,
Environmental Protection Department,
27th floor, Southorn Centre,
130 Hennessy Road,
Wanchai, Hong Kong.

請貼上郵票

YOU CAN ALSO FAX OR EMAIL TO:

Fax no. : 2147 0894

Email address : eiaocomment@epd.gov.hk

FOLD HERE

OUR REQUESTS

Over the past 20 years, over 2,000 hectares Hong Kong's irreplaceable marine habitat has been destroyed or degraded by dredging, dumping and reclamation work. The proposed third runway at Hong Kong International Airport will reclaim another 650 hectares of the seabed, causing further irreparable damage to Hong Kong's marine environment and the species which inhabit it – in particular our iconic Chinese white dolphins. We insist that the Hong Kong government designate the west Lantau and Soko Islands Marine Parks before the implementation of any construction work, conduct a holistic Strategic Environment Assessment, and cease any further encroachment on Hong Kong's marine habitats.

Public consultation on the Third Runway Environmental Impact Assessment Report has begun and will end on 19 July 2014. We strongly encourage you to express your concerns about the proposed project to the Environmental Protection Department.

The future of the marine environment is in our hands. **SPEAK UP NOW BEFORE IT IS TOO LATE.**

FOLD HERE

我們的訴求

過去20多年，香港已經有超過2,000公頃珍貴的海洋棲息地因挖泥、傾倒及填海而喪失或受到破壞。建議興建的第三條機場跑道需要額外填海650公頃，對香港的海洋物種及其生活環境造成無可挽回的損害，對中華白海豚的影響更為嚴重。本會要求政府在落實任何工程之前盡快成立西大嶼山及索罟群島海岸公園，並制定全面的環境策略評估，停止破壞香港海洋棲息地。

第三條跑道環境影響評估報告的公眾諮詢已經展開，並將於 2014年7月19日結束。本會強烈鼓勵你就此向環境保護署發表意見。

海洋環境的未來全在你我手中。**請即行動，表達意見。**

